

致：中出羊子

To Nakade Hitsujiko

提名是否有效的決定通知書
NOTICE OF DECISION AS TO VALIDITY OF NOMINATION
(給有關候選人)
(TO THE CANDIDATE CONCERNED)

2016年立法會換屆選舉
2016 LEGISLATIVE COUNCIL GENERAL ELECTION

選舉日期：2016年9月4日
Date of Election: 4 September 2016


新界西

New Territories West

(*地方選區/~~功能界別~~的名稱)
(Name of *Geographical Constituency/~~Functional Constituency~~)

根據《選舉管理委員會（選舉程序）（立法會）規例》（第541D章）第19(3)條，現通知你，*我決定你在上述選舉中的提名為*有效/~~無效~~。/~~*我已就以下人士在上述選舉中作為地方選區或區議會（第二）功能界別候選人名單之候選人的提名是否有效作出決定，詳情如下：~~

In accordance with section 19(3) of the Electoral Affairs Commission (Electoral Procedure) (Legislative Council) Regulation (Cap. 541D), I hereby inform you that *your nomination as a candidate in the above-mentioned election has been decided by me as *valid/invalid./~~*the validity of the nomination in respect of the following person(s) as candidates on a geographical constituency/District Council (second) functional constituency list in the above-mentioned election has been decided by me as follows~~



(羅應祺)

上述*地方選區/~~功能界別~~選舉主任
(LO Ying-ki, Alan)

Returning Officer for the above-mentioned
*geographical constituency/~~functional constituency~~

日期：2016年8月1日
Date 1 August 2016

REO/R/2/2016LC

備註： * 請刪去不適用者。

Note: * Please delete whichever is inapplicable.

只適用於地方選區／區議會（第二）功能界別候選人名單。

Only applicable for lists of candidate(s) of a geographical constituency/District Council (second) functional constituency.